
Styrelsens återrapport till stämman 2022 

Vid föreningsstämman den 8 juni 2021 fick styrelsen i uppdrag att utarbeta en handlingsplan 
för installation av laddpunkter i garaget på Babordsgatan 10, samt efter förberedande 
utredningar presentera en tidsplan för verkställighet inför stämman 2022. 

Styrelsens återrapport 
Styrelsen har utrett lokala förutsättningar i form av el-nätets kapacitet och garagets 
brandsäkerhet, ekonomiska förutsättningar i form av finansierings- och debiteringslösningar 
samt olika tekniska varianter av laddsystem. Medlemmarna har hållits informerade genom 
interimrapport (december 2021).  

Styrelsen har haft ett nära samarbete med styrelsen för Brf Sjöportalen, som förfogar över 
18 av de 40 bilplatserna i garaget. Det har gjorts gemensamt studiebesök, genomgång av 
tekniska lösningar, gemensamma träff med anbudsgivare och granskning av inkomna anbud. 

Styrelserna har enats om den ur teknisk och ekonomisk synpunkt optimala lösningen vad 
gäller typ av laddsystem och antalet laddpunkter. Resultatet är att företaget ChargeNode 
Europé AB kommer att installera en (1) laddcentral och 32 laddpunkter i garaget. 
Installationen och driftsättningen kommer att genomföras i år, efter sommaren. 


